East Kingdom Crown Tourney
Saturday 6 May 2006 in Valleyfield, Quebec. 
The young Barony of L’Ile du Dragon Dormant would like to extend a joyous invitation to all residents of the East Kingdom and beyond to their fair shores on the 6th day of the month of May, AS XL, where Their Royal Majesties of the East, Brion Anthony Uriel Tarragon and Anna Ophelia Holloway will be holding their Spring Crown Tournament to witness the choosing by right of arms of the next heirs of the East. 


The site will open at 10am - The tourney itself will begin at 12h30, to be followed in the evening by Royal Court if their Majesties so wish, and by a wonderful feast prepared by Lord Petru Voda (Patrick Lévesque). Any concerns about food should be expressed to him as soon as possible via e-mail. 

There will be space available for merchanting. However, only merchants who pre-register will be allowed to set-up. Merchants should contact Her Excellency Freya Karolsdòttir (Liz Clark) who will act as merchant coordinator for the event. 

On-board attendance will be limited to 180 persons; the feast hall cannot accommodate any extra people. However, there will be a room available for those attending off-board. 

Reservations for the event should be received in full at least two weeks prior to the event; following that date no guarantee can be made as to the availability of space for feast at the door. 

The only reservation is a paid reservation. Reservations must include the full legal name and age class (Adult or Child 10 and under) of each person for whom a reservation is being made. Canadians and American funds have always been and will always be honoured in our Barony. If you wish to be seated for the feast (or have off-board seating in the feast hall) please make a reservation - we cannot guarantee that any seats will be available "at the door". 

	Admission:
	With Feast
	Without Feast

	Adults
	$24.00
	$19.00

	SCA Members
	$20.00
	$15.00

	Minors
	$18.00
	$15.00

	Children under 5 years
	Free
	Free

	Family maximum:
	$50.00
	$40.00


All prices are in Canadian dollars; American fees to be announced shortly.  Please make your cheques payable to the order of:  SCA inc - l'Ile du Dragon Dormant. 

Please send Reservations to: Lady Serena (Christine Prime)
559 des Érables, RR1Hudson, Québec,  J0P 1H0 CANADA
Masters of Revels: Lady Cristina of the Dragon Lily and Signore Cosmano Piero Michelotto da Roma  20 Hillcrest Ave, Apt 1, Lachine, Quebec, H8R 1J1  CANADA
Accomodations coordinator: Thegn Conrad Connor MacAllyn 

This event will be taking place at the Camp de Vacances Familiales Valleyfield 663 Boul. Bord de l’eau, Valleyfield, Quebec. Visit www.rocler.qc.ca/bosco/ for more information. 

Tournoi de la Couronne du Royaume de l'Est

Samedi 6 mai 2006 à Valleyfield, Québec. 

La jeune baronie de L’Ile du Dragon Dormant aimerait inviter tous les résidents du Royaume de l’Est et d’au-delà à se rendre en leurs rivages le sixième jour du moi de mai, A.S. XL, où Leurs Royales Majestés de l’Est, Brion Anthony Uriel Tarragon et Anna Ophelia Holloway tiendront leur Tournoi de la Couronne du printemps, pour assister à l'élection par la voie des armes des prochains héritiers de l'Est. 

Le site ouvrira dès 10h00. Le tournoi commencera à 12h30 et sera suivi d'une cour royale si Leurs Majestés en expriment le vœu, ainsi que par un merveilleux festin préparé par le Seigneur Petru Voda (Patrick Lévesque). Toute question à propos de la nourriture devrait lui être adressée le plus tôt possible par courriel. 

Il y aura de la place pour les marchands. Toutefois, seuls les marchands qui auront réservé leur espace à l’avance seront autorisés à monter leurs étals. Les marchands doivent contacter Son Excellence Freya Karolsdottir (Liz Clark), qui agira en qualité de coordinatrice des marchands pour l’événement. 

Il n’y aura que 180 places assises au banquet : la salle du festin ne peut recevoir plus de gens. Toutefois, il y aura une salle disponible pour ceux qui désireraient être « offboard ». 

Les réservations pour l’événement doivent être reçues au moins deux semaines avant l’événement. Passé cette date, nulle place au festin ne saurait être garantie. 

La seule réservation valide est une réservation payée. Les réservations doivent inclure le nom légal complet (adulte ou enfant de 10 ans et moins) de chaque personne pour qui une réservation est faite. Les devises canadiennes et américaines ont toujours été acceptées et le seront toujours dans notre baronnie. Si vous désirez avoir une place pour le festin (ou si vous désirez avoir un siège « offboard »), veuillez réserver. Nous ne pouvons garantir que des places seront disponibles à la porte. 

	Prix:
	Avec festin
	Sans festin

	Adultes
	24.00$
	19.00$

	Membres SCA
	20.00$
	15.00$

	Mineurs
	18.00$
	15.00$

	Enfants de moins de 5 ans
	Gratuit
	Gratuit

	Maximum familial
	50.00$
	40.00$


Tous les prix sont en dollars canadiens; les prix en devises américaines seront annoncés sous peu.  Veuillez faire vos chèques à l'ordre de : SCA Inc - L'Île du Dragon-Dormant 

Veuillez envoyer vos réservations à:  Dame Serena (Christine Prime)  559 des Érables, RR1, Hudson, Québec J0P 1H0 CANADA
Maîtres des festivités :  Dame Cristina of the Dragon Lily
Et Signore Cosmano Piero Michelotto da Roma 20 Hillcrest Ave, Apt 1, Lachine, Quebec, H8R 1J1 CANADA
Cet événement aura lieu au Camp de Vacances Familiales Valleyfield situé au 663 Boul. Bord de l’eau, Valleyfield, Quebec. Visitez www.rocler.qc.ca/bosco/ pour de plus amples renseignements. 
